

ANNEX A

No. 20 (a). ARTICLES OF AGREEMENT OF THE INTERNATIONAL MONETARY FUND. SIGNED AT WASHINGTON, ON 27 DECEMBER 1945¹

SIGNATURES and ACCEPTANCES

The above-mentioned Articles of Agreement were signed on behalf of the Governments of the following States and the instruments of acceptance deposited with the Government of the United States of America on the dates indicated :

FEDERATION OF	
MALAYA	7 March 1958
TUNISIA	14 April 1958
MOROCCO	25 April 1958

Certified statement was registered by the United States of America on 23 June 1958.

ANNEXE A

N° 20 a). ACCORD RELATIF AU FONDS MONÉTAIRE INTERNATIONAL. SIGNÉ À WASHINGTON, LE 27 DÉCEMBRE 1945¹

SIGNATURES et ACCEPTATIONS

L'Accord susmentionné a été signé au nom des Gouvernements des États ci-après et les instruments d'acceptation ont été déposés auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique aux dates suivantes :

FÉDÉRATION DE	
MALAISIE	7 mars 1958
TUNISIE	14 avril 1958
MAROC	25 avril 1958

La déclaration certifiée a été enregistrée par les États-Unis d'Amérique le 23 juin 1958.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 2, p. 40; Vol. 19, p. 280; Vol. 141, p. 355; Vol. 199, p. 308; Vol. 260, p. 432, and Vol. 287, p. 260.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 2, p. 41; vol. 19, p. 281; vol. 141, p. 355; vol. 199, p. 308; vol. 260, p. 432, et vol. 287, p. 260.

No. 20 (b). ARTICLES OF AGREEMENT OF THE INTERNATIONAL BANK FOR RECONSTRUCTION AND DEVELOPMENT. SIGNED AT WASHINGTON, ON 27 DECEMBER 1945¹

N° 20 b). ACCORD RELATIF À LA BANQUE INTERNATIONALE POUR LA RECONSTRUCTION ET LE DÉVELOPPEMENT. SIGNÉ À WASHINGTON, LE 27 DÉCEMBRE 1945¹

SIGNATURES and ACCEPTANCES

The above-mentioned Articles of Agreement were signed on behalf of the Governments of the following States and the instruments of acceptance deposited with the Government of the United States of America on the dates indicated :

FEDERATION OF

MALAYA 7 March 1958
TUNISIA 14 April 1958
MOROCCO 25 April 1958

Certified statement was registered by the United States of America on 23 June 1958.

SIGNATURES et ACCEPTATIONS

L'Accord susmentionné a été signé au nom des Gouvernements des États ci-après et les instruments d'acceptation ont été déposés auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique aux dates suivantes :

FÉDÉRATION DE

MALAISIE 7 mars 1958
TUNISIE 14 avril 1958
MAROC 25 avril 1958

La déclaration certifiée a été enregistrée par les États-Unis d'Amérique le 23 juin 1958.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 2, p. 134; Vol. 19, p. 300; Vol. 141, p. 356; Vol. 199, p. 309; Vol. 260, p. 433, and Vol. 287, p. 261.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 2, p. 134; vol. 19, p. 301; vol. 141, p. 356; vol. 199, p. 309; vol. 260, p. 433, et vol. 287, p. 261.